

# 输往美国和加拿大电气产品N-Mark认证服务

## N-Mark Certification Service for Electrical Products exported to the USA and Canada



**N** US 美国工作场所所用的电气产品及加拿大连接于供电网络的电气产品均要求获得NRTL认可（即通过测试和认证）。Nemko作为美国职业安全与健康管理局（OSHA）及加拿大标准委员会（SCC）授权的NRTL之一，认证标志N-Mark和其他NRTL认证标志具有同等效力。

STC获Nemko授权为医疗电气设备、家用电器、音视频产品、通讯产品等电气产品提供N-Mark测试及认证服务。

The electrical devices used in the US workplace and all electrical devices that connect to the electricity supply in Canada are required to get NRTL approval (i.e., Tested and Certified). Nemko is one of the Nationally Recognized Testing Laboratories (NRTL) recognized by Occupational Safety and Health Administration (OSHA) and Standards Council of Canada (SCC). Therefore, N-Mark is equally authentic to other NRTL Marks.

STC has been accredited by Nemko to provide N-Mark testing and certification for Medical Electrical Equipment, Household Electrical Appliances, Domestic Audio/Video Products and Information Equipment.

如欲了解更多相关信息，请通过以下方式与我们电器及电子产品部联系：  
For more information, please contact our Electrical Products Division:

香港 Hong Kong	电话 Tel: +852 2666 1853	传真 Fax: +852 2665 0848	电邮 E-mail: hkep@stc-group.org
东莞 Dongguan	电话 Tel: +86 769 8111 9888	传真 Fax: +86 769 8111 9001	电邮 E-mail: dgep@stc-group.org
深圳 Shenzhen	电话 Tel: +86 755 8366 6380	传真 Fax: +86 755 8366 2770	电邮 E-mail: szep@stc-group.org
中山 Zhongshan	电话 Tel: +86 760 8880 2536	传真 Fax: +86 760 8880 2536	电邮 E-mail: dgep@stc-group.org

微信扫一扫，获取更多资讯。  
Scan the QR Code to get more information.

